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Obec Plavy 
 

USNESENÍ  
ze zasedání Zastupitelstva obce Plavy konaného dne 13.2.2023 

                                            
 
usnesení č. 03 /02/23 
Investice obce pro rok 2023 
Zastupitelstvo obce po projednání podkladů  
schvaluje: 
1. pořízení „párty nůžkového stanu 8 x 4 m“ a „venkovního ozvučení“ v ceně cca 112 tis. Kč v rámci podpory dotace z Programu 
rozvoje venkova prostřednictvím SZIF ČR; 
2. bere na vědomí zprávu starosty o stavu rozpracovanosti investic pro rok 2023; 
 
 
usnesení č. 04 /02/23 
Finanční podpora z rozpočtu obce 
Zastupitelstvo obce po projednání podkladů  
1. schvaluje: 
 poskytnutí dotace na činnost a to v souladu s Pravidly pro poskytování finanční podpory z rozpočtu obce těmto organizacím  
 a spolkům: TJ Velké Hamry z.s. fotbal v částce 24 000 Kč, Cyklistický oddíl TJ Sokol Plavy v částce 30 000 Kč, TJ Sokol Velké 
Hamry, lyžařský oddíl v částce 10 500 Kč, FIT Studio Aerobiku Jany Boučkové z.s. v částce 10 000 Kč; 
2. bere na vědomí 
 poskytnutí darů v souladu s Pravidly pro poskytování finanční podpory z rozpočtu obce těmto organizacím  a spolkům: Nadační 
fond svč. Olympioniků v částce 5 000 Kč, HOSPIC sv. Zdislavy, Liberec v částce 5 000 Kč, ZŠ Tanvald, Údolní v částce 3 000 Kč, 
TJ Jiskra Harrachov, oddíl skoků na lyžích v částce 3 000 Kč, SOSHIKY, klub bojového umění v částce 2 000 Kč; 
 
 
usnesení č. 05 /02/23 
Pozemkové záležitosti 
Zastupitelstvo obce po projednání  
1. schvaluje  
1.1. kupní smlouvu mezi Obcí Plavy a Sdružení vlastníků Haratice 124-5, Plavy –Haratice 124, 468 46 Plavy, IČ: 254 44 310 na 
prodej p.p.č. 557, 236/1 a 239/1 v k.ú. Haratice, obec Plavy; 
1.2. vydání záměru na pronájem části pozemku Na Pile – p.pč. 100, k.ú. Plavy  na základě žádosti p. René Urbana, provozovatele 
penzionu Maxík, Držkov 142; 
2. pověřuje starostu k uzavření dodatku k nájemní smlouvě k p.p.č. 226/1 a 225 v k.ú. Plavy s p. Ladislavem Novotným tak, aby 
zajišťovala nájemci ochranu investic; 
 
 
VZATO NA VĚDOMÍ: 
Rozpočtové opatření 
Starosta předložil závěrečné rozpočtové opatření č. 7/2022, které schválil na základě usnesení č. 42/07/22 bod 2. Dokument byl 
vyvěšen na úřední desce dle zákona. Paní účetní rozebrala a okomentovala dokument dle položek. Dále bez připomínek. /viz 
příloha/ 
 
Finanční prostředky obce k 31.12.2022 
Zůstatky bankovních účtů ke dni 31.12.2022 
 

- č. 4406669319/0800 – hlavní účet:                                           4.358.528,63 Kč 

- č. 30031-4406669319 – hospodářská činnost:                            216.812,18 Kč 

- č. 19-4406669319/0800 – sociální fond:                                      118.787,90 Kč 

- č. 35-4406669319/0800 – FZÚB:                                                 144.954,88 Kč 

- č. 40037-4406669319/0800 – veřejná sbírka:                                 59.100,-- Kč 

- č. 20036-4406669319/0800 – spořící účet:                                      4.781,05 Kč 

- č. 6136748349/0800 – spořící účet:                                        28.088.544,74 Kč 

- č. 94-2311451/0710 – ČNB:                                                         114.461,96 Kč 
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Starosta předložil stavy účtů k 31.12.2022, přičemž zdůraznil pozitivní vliv na příjem rozpočtu a to z daní právnických osob, kde 
spolupůsobí i vysoká inflace. Pan Pitro se dotazoval na důvod zřízení dvou spořících účtů. Starosta věc objasnil tak, že původní 
spořící účet byl založen při zřizování běžného bankovního účtu u ČS,a.s.. Když vznikla možnost si zřídit nový vysoce úročený 
spořící účet, obec tak provedla a převedla na něho co nejvyšší možnou částku k úročení. Starý spořící účet s č.ú. 20036-
4406669319/0800 byl k 31.1.2023 zrušen a zůstatek převeden na běžný účet obce. Starosta pochválil paní účetní, že pravidelně 
sleduje stav na běžném účtu a včas žádá o převedení volných prostředků na spořící účet. Dále bez připomínek. 
 
Bytový fond – výsledky hospodaření za r. 2022   
Starosta předložil výsledky hospodaření v oblasti nájemního bydlení. Upozornil však, že v loňském roce neprobíhaly žádné 
investiční akce, pouze opravy. Současně přislíbil, že detailní kontrolou hospodaření pověří finanční výbor. 
   
Příjem z nájemného:                     1,385.921,-Kč 
Náklady na správu:                           130.269,-Kč 
Opravy, revize:                                  347.946,-Kč 

Čistý příjem:                                      907.706,-Kč 
Dále bez připomínek. 
 
 
Ostatní organizační záležitosti 
Starosta na základě přípravy na zasedání vyzval pana Makovce k vyjádření k otázce odměňování neuvolněných zastupitelů. Pan 
Makovec konstatoval, že otázka odměn je velice citlivé téma a zaslouží si širší diskuzi. Proto navrhnul, aby se všichni zastupitelé 
nad touto otázkou odměn zamysleli, aby se odměny odvíjely od pracovních zásluh každého člena zastupitelstva. Týká se 
samozřejmě motivace i členů SPOZ a jiných případně zřízených komisí. Starosta podotkl, že kterékoliv občany umíme odměňovat 
za práci pro obec a to jednorázově dohodou o vykonané práci. Pan Makovec požádal i ostatní členy zastupitelstva o svůj názor a 
tuto otázku navrhnul projednat na příštím zasedání zastupitelstva obce. 
Paní Mužíčková vysvětlila svoje působení v Envirocentru, popsala, co vše její funkce obnáší. Jedná se o organizaci využívání 
zařízení Envirocentra v rámci školní výuky, mimoškolní činnosti dětí ZŠ, pořádání besed a dalších akcí v rámci ZŠ i obce. Paní 
Mužíčková současně předložila plán činnosti Envirocentra a plán kulturních akcí v rámci obce, požádala tak i ostatní zastupitele 
pro zapojení se do organizace připravovaných akcí. 
 
 
Různé, náměty, připomínky, diskuze 
Paní Mužíčková připomněla potřebu zajištění propagačních materiálů a předmětů pro použití v rámci připravovaných akcí. Dále 
upozornila na technické závady v Envirocentru, které již dříve reklamovala u dodavatele firmy Spiders s.r.o.. Jedná se o opravu 
dveří na WC dámy, řešení tvorby plísně na vnitřních stěnách budovy. Dále požádala o stavební zásah do svahu u pergoly, který 
byl již loni s firmou SIZ s.r.o. projednán, ale nerealizován. Starosta přislíbil nápravu v jarních měsících. Pan Makovec poděkoval za 
TJ Sokol Plavy obci za zapůjčení sokolovny při pořádání Sportovního plesu. Paní Hůzlová dala dotaz, proč obec neorganizuje 
letos ples. Paní Ing. Kochánková informovala o připravovaném Hasičském plesu na příští rok a potvrdila, že zorganizovat ples není 
otázka dvou týdnů, ale že taková akce se připravuje skoro rok dopředu, včetně termínu a zajištění kapely. 
 
 
 
 
 
  
 
  Ing. Milan Hloušek, v.r.            Renata Šťastná, v.r.                
         starosta          místostarostka 

                       
 
 


